
 Skolebestyrelsesmøde 
 Torsdag den 14. marts 2024 

 Kl.: 17.00 til 19.00 

 STED: Personalerummet 

ORDSTYRER: Morten 

Fraværende: Gry, Daniel, Stine 

REFERAT: 

Nummer Emner Forventet tid 

138. 
Godkendelse af referat 
Godkendt og underskrevet 

5 minutter 

139. 
Elevrådet 

Liv og Lærke 7B og 5B: 

Arrangement for 0. til 4. klasserne: Afholdes i starten af juni.  

Trivselsdag med leje af forskellige ting fra Grej-banken.  

Eleverne skal have en god dag, som de kan huske.  

Trivselsmåling: Elevrådet har gennemgået spørgsmål til trivselsmålinger med 

0.kl, så de bedre kan forstå spørgsmålene. 

Der arbejdes fortsat med anti-mobbestrategi.  

Skolebestyrelsen skal i dag arbejde med skolemad og bestilling heraf. Der 

kommer en melding tilbage til elevrådet om det 

Husk at der skal vælges ny repræsentant Til elevrådet fra SATELITTEN. 

10 minutter 

140. 
Princip arbejde på Langå Skole 
Næste i rækken er Lejrtur og skolerejser, se link 

https://langaaskole.randers.dk/vaerdier-og-politikker/principper/lejrtur-

og-skolerejser/ 

Præsentation af arbejdsgruppens arbejde og bestyrelsen har mulighed for at 

drøfte indholdet af det justerede princip. Herefter beslutning om 

godkendelse eller forsat justering.  

Line præsenterer udkast.  

Definition af hvad et rimeligt beløb er. 150 kr. er foreslået. 

20 minutter 

https://langaaskole.randers.dk/vaerdier-og-politikker/principper/lejrtur-og-skolerejser/
https://langaaskole.randers.dk/vaerdier-og-politikker/principper/lejrtur-og-skolerejser/
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Huske at tænke Verdensmålene ind. 

Økonomidelen fra almen kopieres til SATELLITTEN. 

Orientering og at 8. klasserne kan tjene penge til deres tur, og der er 10.000 

kr. fra håndtering af skolemælk.  

Formulering: Der kan forekomme en egenbetaling skal med. 

Et ønske om et budget for lærerne, som de kan planlægge ud fra. 

Line retter til og kommer med et nyt udkast. 

141. 
Ansøgning om forkortet skoledag 2024/2025 

Se bilag 1.  

Beslutning om vi fortsætter med at ansøge om forkortet skoledag. 

Godkendt af bestyrelsen. 

Vi ser på timefordelingsplanen på næste møde. 

5 minutter 

142. 
Økonomisk resultat 2023 

Kort opdatering i forhold til sidste møde. 

Præsentation af foreløbigt resultat. 

Mulige ekstra udgifter Copydan, AP og visitationer. 

Der er enkelte usikkerheder på elevtallet, men der er ingen planer om 

sammenlægning af klasser. 

Tandlægeboligen – ingen ved noget endnu. 

SATTELITTEN er fuld pr 1/8. 

5 minutter 

 
PAUSE 

15 minutter 

143. 
Opsamling på punkt vedr. køb/bestilling af mad på skolen 

Møde med formand LIC: Det er forpagteren, der beslutter, hvad der kan 
købes i LIC. 

Jan vil ikke være fast leverandør af mad. 

Vi kan genbesøge de aftaler, der er eller har været ift. samarbejdet med LIC: 
Ander som er formand for bestyrelsen mødes med Morten. 

Kontakt Arla: De vil gerne sætte en automat op, men vi skal selv dække 
økonomien herunder evt. tab.  

Kontakt Rema/365: Kan ikke hjælpe som det er nu, men vil ellers gerne 
støtte lokalt. 

5 minutter 
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Coop 365: Skal have ny butikschef, så de kan ikke give svar på det lige nu. 

Skolemad.dk er en mulighed. Dette sendes til Tim/elevrådet for deres 

indspark hertil. 

144. 
Herefter nedsættelse af 2 arbejdsgrupper 

Dem der tidligere har arbejdet med digital dannelse, er født ind i den 

arbejdsgruppe. Arbejdsgrupperne præsenterer arbejdet på næste møde, 

hvorefter arbejdet forventes godkendt. 

Udskydes til næste møde. 

 

ARBEJDSGRUPPE 1 
Mulighed for køb eller bestilling af mad på skolen. 

Udskydes til næste gang. 

ARBEJDSGRUPPE 2 (Skal ses i forlængelse af det tidligere arbejde med 

digital dannelse) 
Nye retningslinjer for brug af Skærm i undervisningen (vi arbejder videre 

med det næste gang) 

Link hertil: https://www.uvm.dk/-

/media/filer/uvm/aktuelt/pdf24/feb/240205anbefalinger-

grundskole-final.pdf 

Mobilpolitik: Torben, Line, Jes og CHS mødes og laver udkast. Tages også 

med til elevrådet. 

5 minutter 

 

 

 

30 minutter 

 

30 minutter 

145. 
Meddelelser fra skoleledelsen 

Status vandskade på skolen, PLC: Afventer stadig forsikring. Mange klasser 
forsøger at låne på anden vis. 

Næste skoleårs planlægning: Gennemgang af tidslinjen. 

Opfølgning fritidsklub: Vi har fået kvittering på ansøgning om Juniorklub. Vi 
afventer nu forvaltningen/børn- og skoleudvalgsformanden. 

Fyraftensmøde d. 20. marts. Samme deltagere. Sisse B. Fisker taler ind i fase 
tre i forhold til vores arbejde med Rasmus Alenkær. 

Der bliver et forældremøde med Alenkær i august. 

10. minutter 

146. 
Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 
Repræsentanter var fraværende. 

5 minutter 

147.  
Meddelelser fra formand og medlemmer 

Nyt om skolevej? MO rykker. 

5 minutter 

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf24/feb/240205anbefalinger-grundskole-final.pdf
https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf24/feb/240205anbefalinger-grundskole-final.pdf
https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf24/feb/240205anbefalinger-grundskole-final.pdf
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Hvordan bliver SFO mere attraktiv for 2. og 3. klasserne? Vi laver et punkt og 
inviterer MHS til næste Skolebestyrelsesmøde. 

Spørgsmål om frikvartersaktiviteter i SATELLITTEN. Vi sætter et punkt på 
dagsordenen og inviterer Heidi. 

Næste skolebestyrelsesmøde tirsdag den 16.04.2024 klokken 1700 til 1900. 


